

聖堂報告

常年期第四主日

01/02/2026

1. 本堂每月首星期六舉行「明供聖體」，以鼓勵教友以心神與真理朝拜，與基督作精神的契合，詳情如下...

日期：2月7日（本星期六）；時間：上午8:15 – 9:15（即平日7:40彌撒後）

2. 本堂「納爵納福耆英薈」將於2月11日（下星期三）中午12:30舉行「耆英納福團年飯」。內容包括：納福團年飯、馬到福包、龍馬精神送獎品等，歡迎本堂「耆英薈成員或非成員參與」；並可帶同非教友耆英參與。耆英薈成員收費每位20元；非成員每位40元。名額有限，報名額滿即止。

3. 「聖方濟特殊禧年全大赦」

為紀念亞西西聖方濟逝世八百週年，教宗良十四世宣布由2026年1月10日至2027年1月10日為「聖方濟特殊禧年」。

信友如領受修和聖事、領聖體及為教宗意向祈禱之條件，並履行善工（包括朝聖活動）可為煉靈取得全大赦；詳情請參閱教區網頁。

4. 為慶祝「聖方濟特殊禧年及農曆新年」，本堂在新春期間舉辦「馬年新春悠閒朝聖之旅」行程包括：馬鞍山聖芳濟堂朝聖、溫馨團體午餐、悠遊西沙Go Park樂園、迎春接福抽獎。

日期：2026年2月28日（星期六，大年初十二）

時間：上午10:00至下午4:30

地點：馬鞍山聖芳濟堂及西沙Go Park樂園

費用：成人128元；12歲以下小童88元

（費用包括：來回旅遊車費及酒家午餐）

報名：名額有限，額滿即止。

5. 本堂新春舉行「龍馬精神新春遠足行」，內容如下：

日期：2月19日（大年初三）

時間：上午10:00至下午2:30

地點：香港島石澳龍脊路線

對象：青少年及喜愛遠足人士

詳情可參閱聖堂海報

6. 為增進教友靈修生活的成長，聖依納爵小堂將舉辦「靈修生活的傳承與分享聚會」。詳情如下：

日期：2026年2月1日（本主日）

主題：聖依納爵的生活如何契合在我們的生活中

語言：普通話 講者：方進德神父（耶穌會）

時間：下午二時半至四時半

日期：2026年3月15日（主日）

主題：古今交融——「希望的傳承者」 語言：廣東話

講者：呂煥卿修女（沙爾德聖保祿女修會）

時間：下午二時半至四時半

歡迎各位弟兄姊妹參與，幫助靈修生活的成長。

上述所有報告，已張貼於聖堂各出入口，並已上載於聖堂網頁，歡迎各位蒞臨聖堂或致電2359 4407查詢。主佑各位！

St. Ignatius Chapel Announcement

Fourth Sunday in Ordinary Time

1st February 2026

1. **The Adoration of the Blessed Sacrament** for February 2026 will take place on Saturday, February 7, from 8:15 AM to 9:15 AM, immediately following the daily Mass at 7:40 AM. All parishioners are warmly invited to join us for this special occasion.
2. **“Lunar New Year Eve Reunion Lunch” for our seniors in St. Ignatius Chapel**
Our Chapel “Blessed Seniors Club” will hold a “Lunar New Year Eve Reunion Lunch” on February 11 (next Wednesday) at 12:30 PM. “Reunion Lunch and Lucky Draw” both are included in the gathering. “Seniors Club members and non-members in this chapel are welcome to participate. The fee is \$20 for “Seniors Club member” and \$40 for non-member. Limited space, registration request.
3. **“The Special Jubilee Indulgence of St. Francis”**
To commemorate the 800th anniversary of the death of St. Francis of Assisi, Pope Leo XIV has declared the period from January 10, 2026, to January 10, 2027, as the "Special Jubilee Year of St. Francis."
Faithful who receive the Sacrament of Reconciliation, receive Holy Communion, and pray for the intentions of the Pope, while performing good works (including pilgrimages), may obtain a plenary indulgence for the souls in purgatory.
For details, please refer to the diocesan website.
4. To celebrate the “Special Jubilee Year of St. Francis and the Lunar New Year,” our Chapel is organizing a **“Lunar New Year Pilgrimage Tour”**. The details are as follows: Visiting St. Francis Church in Ma On Shan, union lunch in a restaurant and visiting Sai Sha Go Park.

Date: February 28, 2026 (Saturday)

Time: 10:00 AM to 4:30 PM

Location: St. Francis Church in Ma On Shan and Sai Sha Go Park

Cost: \$128 for adults; \$88 for children under 12 and elders over 60.

(The fee includes transportation and lunch.)

Limited space, registration request.

5. Our Chapel is holding a **“Lunar New Year Hiking Trip”**

Date: February 19 (The third day of the Lunar New Year)

Time: 10:00 AM to 2:30 PM

Location: Dragon's Back Trail on Hong Kong Island.

Target group: Teenagers and hiking enthusiasts

For more information, please refer to our chapel poster

The above announcements are posted at the chapel entrances and have been uploaded to the chapel's website. For inquiries, please visit the chapel office or call 2359 4407. God Bles